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Olje- og energiminster Ola Borten Moe annonserte et nytt senter for økt utvinning da han 
besøkte Ekofisk tirsdag 9.oktober. 

En delegasjon fra Olje- og energidepartementet med et tilhørende pressekorps besøkte Ekofisk 9. 
oktober. De fikk en orientering om virksomheten og omvisning med spesiell oppmerksomhet på 
utbyggingsprosjektene. Ministeren annonserte samtidig et nytt forskningssenter for økt utvinning som 
skal etableres i løpet av året.  

Positivt mottatt 
- Dagens planer for norsk sokkel gir en forventet gjennomsnittlig utvinningsgrad på 46 prosent. Men vi 
må ha enda høyere ambisjoner. Det nye senteret skal bidra til at vi utvikler nødvendig teknologi og 
kunnskap for å klare det, forklarer han. En prosent økning av utvinningsgraden på norsk sokkel 
tilsvarer over 300 milliarder kroner i økte inntekter med dagens oljepris.  

Administrerende direktør i ConocoPhillips i Norge, Steinar Våge, er fornøyd med at Olje- og 
energidepartementet tar initiativ til mer forskning på økt utvinning. - Vi ser veldig positivt på det nye 
forskningssenteret. At myndighetene signaliserer aktiv deltakelse i forskningen gjør det også mer 
attraktivt for oss å delta, sier han.  

Pionér-feltet igjen 

At det nye senteret ble lansert under et Ekofisk-besøk viser at Ekofisk er et foregangsfeltet på økt 

utvinning. - Det er et godt eksempel på hva som er mulig. Da produksjonen startet var målet å ta ut 17 

prosent av ressursene. I dag er målet hele 52 prosent og jeg ser ikke bort fra at vi kan komme til å ta 

ut enda mer i framtiden, avslutter Steinar Våge. 


